

١ #موضوع النقاش

Describe some naming ceremonies that you know or heard about.

wedding one of the ceremony I know . During the first day of the wedding , friend of the man who will get married will take him to some spring to take a bath and to be cleaned . next the take him into a very beautiful car and later the start a song called Ardah. then the bring lunch meal . when the finish eating they give their congratulation to the married man and the leave to their home.

وصف بعض احتفالات المراسم التي تعرف أو سمعت عنها.

واحد من المراسم أعرف خلال اليوم الأول من حفل الزفاف صديق الرجل الذي سوف يتزوج يأخذه إلى بعض العطور لأخذ حمام وأن يكون نظيفا وبعد ذلك يأخذه في سيارة جميلة جدا وبدء أغنية بعنوان العرضة ثم جلب وجبة العشاء. عندما الانتهاء من الأكل نعطي تهنئة تجاه الرجل المتزوج ويغادر إلى منزله.

٢ #موضوع النقاش

Why do some employers like to hire seniors?

Because of the long years of experience and the ability to take responsibility

لماذا بعض أصحاب العمل يرغبون في توظيف كبار السن؟

بسبب السنوات الطويلة من الخبرة والقدرة على تحمل المسؤولية.

٣ #موضوع النقاش

What is the lesson or message of the story (Papa who wakes up in the dark)?

The moral is that even those who stumble and fall, or sin will always be received by God with open arms when they realize the error of their ways (repent), and go back to Him.

ما هو الدرس أو الرسالة من قصة (بابا الذي يستيقظ في الظلام)؟

المعنوية وهي أنه حتى أولئك الذين يتعثرون ويسقطون أو يخطئون دائما يتم استلامهم من قبل الله بأذرع مفتوحة عندما يدركون الخطأ من طرقهم للتوبة والعودة إليه.

٤ #موضوع النقاش

Would you ever consider being a police officer? Why or why not?

yes I would like to be . because it is one of the native services that i can do and serve my country.

هل فكرت يوما أن تكون ضابط شرطة لماذا أو لماذا لا؟

نعم أود أن أكون لأنها هي واحدة من الخدمات الأصلية التي يمكنني القيام بها وأخدم بلدي.

Do you agree with Dr. Baptiste's advice? Why or why not? In your opinion, what else does it take to become successful?

yes , i agree with his advice and to become successful we Must exert more effort in all areas of life and faith in God Almighty

هل توافق على مشورة الدكتور بابتيست ؟ لماذا أو لماذا لا؟ في رأيك ماذا يتطلب للأمر لتصبح ناجحة؟

نعم أنا أتفق مع نصيحته ولتصبح ناجحة يجب علينا بذل المزيد من الجهد في جميع مجالات الحياة والإيمان بالله سبحانه وتعالى .

الواجب الأول

السؤال ١

Based on Reading passage 1, The phrase 'to live up to' means to

بناءً على قراءة الفقرة ١ . عبارة "أن ترقى إلى مستوى" تعني أن

catch something التمسك بشئ

miss something تجنب الشئ

stay alive البقاء على قيد الحياة

Achieve a goal تحقيق هدف

السؤال ٢

Based on Reading passage 1, the Bestow names to new born babies.

بناءً على قراءة الفقرة ١ و..... إعطاء الأسماء على المواليد الجدد.

Indian people الشعب الهندي

Kung people of Namibia لناس الكونغ ناميبيا

Lakota Sioux اكوتا سيوكس

African people الشعب الأفريقي

السؤال ٣

Based on Reading Passage 6, the 1960 Olympic games happened in

بناءً على قراءة الفقرة ٦ ، حدث الألعاب الأولمبية للعام ١٩٦٠ في

Rome روما

Tokyo طوكيو

Sydney سيدني